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((Espero que I’oposició
sigui constructiva~~

L’alcalde de Castelló valora el pacte de govern
i els  reptes que s’afrontaran aquest mandat

R.C. / Castelló d’Empúries
0 Quina valoració fa dels  resultats de les eleccions?

-«N’hem  de fer una valoració positiva, perquè
CiU ha crescut en nombre de vots i de regidors.
Heni passat de 450 vots a 934. A més, tenim
la clau  del govern de Castelló, amb moltes  pos-
sibilitats de pactes, que al final s’han concretat
amb un acord  amb aquells amb qui hem encaixat
més bé, que és la UPM-PSC.»

-Hi ha qui diu  que aquest és un pacte con-
tranatura, després de la mala maror que va generar
que vostè passés de la UPM a CiU.

-«Ab&  ho deuen dir els altres grups, perquè
nosaltres hem estat governant junts fins a darrera
hora. Hi va haver una divisió interna i hi ha qui
va optar per una opció  nacionalista i altres cap
a la socialista, Si’ estàvem  governant junts, per
que  no hem de continuar?»

-Quins  són els  primers  reptes que ha d’afrontar
ara?

-«Moltíssims.  Hi ha la revisió del pla general,
la construcció  de la nova biblioteca, la munici-
palització dels canals  d’Empuriabrava,  la cons-
trucció del CAP, la segona escola,  el clavegueram
d’Empuriabrava  i el passeig del front de mar,
entre d’altres.»

-Que  ha estat el primer que ha fet en tornar

Xavier Sanllehf,  fotografiat ahir a I’alcaldia de Castelló
d’Empúries.  ! R O B E R T C A R M O N A .

a seure a l’alcaldia?
-«Formar un govern el més operatiu possible,

perquè sigui estable i eficac.  Ara hem de posar
la maquinaria administrativa per afrontar tots els
reptes. Ja m’he  reunit amb la concessionària dels
canals  per parlar de la municipalització.»

-És una cosa que es pugui resoldre ràpid?
-«Voldríem  que sí, pero  podria ser que quedés

aturat un temps per les eleccions al Parlament.
Hi hagi qui hi hagi després, pero, és un tema
que té el consens  de tothom.»

-1 el pla general?
-«També  volem que sigui ràpid,  pero  encara

he de parlar amb el redactor per veure com ho
té.»

-Que  n’espera, d’aquest mandat?
-«Cree  que sera  molt fructífer.  Hi ha molts

reptes importants i cree  que tenim un govern prou
capacitat  per poder-los assolir.»

-1 de l’oposició?
-«Espero que sigui el màxim  de constructiva

possible i que entengui que això vol dir treballar
pel pable.»


